
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/15658.

Benyújtás dátuma: 2021-03-29 19:32

Parlex azonosító: 99EA3QZO0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Tóth Csaba (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra tisztítják meg a MÁV zuglói területeit a 
tengernyi szeméttől?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Kormány által 2020 novemberében benyújtott hulladékgazdálkodásról szóló törvény egyik 
közpolitikai célja „az ország megtisztítása az illegális hulladéktól…” volt. Az elfogadott törvény 
szerint januártól szigorúbban tud az állam fellépni a szemetelőkkel és az illegális szemétlerakókkal 
szemben. A célkitűzés nyilván teljes egészében támogatandó, mindannyiunk közös érdeke 
lakókörnyezetünk tisztán tartása.

Éppen ezért megdöbbentő, hogy Zuglóban a Francia úton található MÁV tulajdonában álló 
ingatlanokon hegyekben áll a szemét. Ma már azt is láthatjuk, hogy kisebb szemétből tákolt 
épületek is megjelentek ezen a területen. Tekintettel arra, hogy a terület nem az önkormányzathoz 
tartozik, így ezen területek megtisztítására és folyamatos tisztán tartására Zugló önkormányzatának 
nincs lehetősége.

Tisztelt Miniszter Asszony, a Kormány feladatelosztása alapján Ön gyakorolja az állami vagyon 
feletti tulajdonosi jogokat, felel az állami vagyon felügyeletéért. Ez alapján a Kormány gazdaság- és
fejlesztéspolitikai céljainak érvényesítése érdekében Miniszter Asszony együttműködik más, egyes 
szakterületekért felelős, miniszterekkel.

A Kormány az Országgyűlés elé olyan javaslatokat nyújt be, amelyek az illegális szemétlerakás 
elleni fellépést erősítenék, azonban pont azokon a területeken nem érvényesítik a szigort, amelyek 
felett tulajdonosi jogokat gyakorol.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Asszonyt:



1) Mi az oka annak, hogy az illegális szemétlerakás elleni szigort pont az állami vállalatok területén
nem érvényesítik?

2) Mikorra tisztítják meg a MÁV zuglói területeit a tengernyi szeméttől?

3) Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy a jövőben ilyen szemétlerakók ne alakulhassanak ki 
ismét ezeken a területeken?
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